
Aan: Voorzitter van de gemeenteraad van Arnhem 
 
Betreft: debatverzoek Artikel 40A RvO 
 
Onderwerp: Red Willemeen 
 
         Arnhem, 17 februari 2019 
 
Geachte voorzitter,  
 
Hierbij doen wij een debatverzoek 40A RvO om het onderwerp ‘Red Willemeen’ op de 
agenda van de eerstvolgende besluitvormende raadsvergadering te plaatsen. We vragen 
daarbij de mogelijkheid voor belanghebbenden om te kunnen inspreken over dit onderwerp.  
 
Het college maakte in haar brief aan de raad van 22 januari bekend dat zij heeft besloten om 
de cultuursubsidie aan Rijnstad voor Willemeen af te bouwen en Luxor Live de opdracht te 
geven Willemeen als poppodium te ontwikkelen. Doel volgens het college is een breder 
publiek onder de jongeren te bereiken. Op deze manier wordt het ene poppodium, 
Willemeen, overgenomen door een ander. De afgelopen weken is duidelijk geworden dat 
Willemeen geen voorstander is van deze ontwikkeling. Zij (vrijwilligers, bezoekers en andere 
betrokkenen) maken zich zorgen over het voortbestaan van Willemeen zoals dat nu bestaat. 
Een poppodium dat zich duidelijk onderscheidt van de Luxor Live en de Jacobiberg. Van 
samenwerking op basis van gelijkwaardigheid tussen Luxor en Willemeen lijkt afscheid te 
worden genomen en Willemeen dreigt als uniek jongerencentrum te verdwijnen. Het 
knippen van het onderdeel welzijn en het onderdeel cultuur zorgt ervoor dat de combinatie 
tussen de twee, die ook bijdraagt aan het unieke karakter van Willemeen, verdwijnt.  
 
Willemeen is een begrip in Arnhem, met een eigen unieke laagdrempelige cultuur, 
opgebouwd door een grote groep vrijwilligers en al vele jaren gedragen door die vrijwilligers. 
Een jongerencentrum waar het poppodium en het welzijnswerk integraal verbonden zijn 
onder een dak. Welzijn en cultuur die niet zonder elkaar kunnen bestaan. Een combinatie die 
al jaren uitstekend functioneert.  
 
De gemeenteraad heeft nog niet gesproken over deze plannen die per 1 juli zouden moeten 
ingaan. Gezien de drukke agenda van de gemeenteraad was het niet mogelijk eerder in een 
raadskamer over de raadsbrief te spreken dan 13 maart. Eventuele moties zijn dan pas eind 
maart mogelijk. Dit is gezien de planning te laat. Om deze reden doen wij dit debatverzoek 
om eind februari in de gelegenheid te zijn als gemeenteraad sturing te geven. Wij verzoeken 
u dit onderwerp dan ook 27 februari op de agenda te plaatsen. 
 
Hoogachtend,  
 
Sarah Dobbe, SP 
Eric Greving, PvdA 
Leo de Groot, PvdD 
Tülay Gemici, GroenLinks 
Nico Wiggers, Arnhemse Ouderen Partij 
Guus van der Laak, Arnhem Centraal 


